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PROTOKÓŁ NR 111.2017 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

które odbyło się w dniu 25 lipca 2017 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Grzegorz Gabryelski - Starosta 

2. Rafał Mikuła - Wicestarosta 

3. Dariusz Orzeszko - Członek Zarządu 

4. Zofia Plewa - Członek Zarządu 

5. Ferdynand Sańko - Członek Zarządu 

 

oraz: 

Mirosław Leśny - Sekretarz Powiatu 

Remigiusz Biłous - Skarbnik Powiatu 

 

a także: 

Wiesław Melcer - Kierownik Sekcji Dróg i Mostów w Zarządzie Dróg 

 Powiatowych w Międzyrzeczu (podczas omawiania pkt 1) 

Czesław Toczyński  - Dyrektor Biura Starosty 

  

Posiedzenie otworzył Starosta, Pan Grzegorz Gabryelski, po czym ustalono porządek 
obrad. 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Między-

rzeczu. 

2. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

3. Bieżąca informacja na temat realizacji planu kontroli. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu organizacyjnego Powia-

towego Ośrodka Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie wydana opinii o pozbawieniu dróg kategorii dróg po-

wiatowych. 

6. Rozpatrzenie spraw z zakresu gospodarki nieruchomościami.  

7. Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu.  

9. Wolne wnioski. 

 

Ad. 1 

 Starosta przypomniał sprawę zawarcia porozumienia na budowę obwodnicy 

Trzciela. Obecnie realizowane jest porozumienie w sprawie opracowania dokumenta-

cji technicznej wraz z uzyskaniem zezwolenia na realizację inwestycji drogowej. W 

celu wykupu niezbędnych gruntów oraz rozpoczęcia budowy drogi konieczne jest za-

warcie nowego porozumienia. Przedstawił projekty umów na budowę obwodnicy oraz 

budowę skrzyżowania z dk Nr 92 przesłane przez Urząd Marszałkowski Wojewódz-

twa Lubuskiego. W najbliższym czasie Zarząd Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

powinien zorganizować spotkanie stron porozumienia w celu wypracowania ostatecz-

nej treści porozumień. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił do wiadomości korespondencję ZDP w Międzyrzeczu 

dotyczącą kwestii kanału Rybojady, który znajduje się na trasie projektowanej ob-

wodnicy Trzciela. Sprawa kanału została uregulowana. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Pan Wiesław Melcer omówił stan realizacji inwestycji w ramach wspólnych z 

Gminami inwestycji w ciągu dróg powiatowych w udziale finansowym 50/50%. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przedstawił pismo Wójta Gminy Bledzew w sprawie stanu technicz-

nego dróg powiatowych. Stan dróg powiatowych na terenie Gminy Bledzew jest do-

bry. W ostatnich latach większość głównych dróg powiatowych na terenie Gminy zo-

stało wyremontowanych. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 
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 Starosta przypomniał sprawę przebudowy drogi powiatowej w Panowicach.  

Najkorzystniejsza oferta przewyższa o 310 tys. zł. kwotę, która zamawiający zamie-

rzał przeznaczyć na realizację zadania. Powiat wyasygnował brakująca kwotę, z czego 

100 tys. zł dołoży Gmina Trzciel w ramach pomocy finansowej. Przedstawił pismo 

Burmistrza Trzciela w powyższej sprawie. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta przypomniał sprawę zalewania jednej z posesji w Silnej po zrealizo-

wanej w zeszłym roku przebudowie dróg powiatowych wraz z budową chodników i 

kanalizacji deszczowej. Gmina Pszczew wykonała i przekazała w ramach pomocy dla 

Powiatu dokumentację techniczną zrealizowanego zadania. W dniu 12 lipca odbyło się 

spotkanie w powyższej sprawie, na które nie stawił się wykonawca dokumentacji 

technicznej.  Z przeprowadzonych ustaleń wynika, że na wskazanym odcinku należy 

podnieść poziom wybudowanego chodnika. Szacunkowy koszt inwestycji to 30 tys. zł. 

Sytuacja wynika z błędu wykonawcy dokumentacji technicznej zrealizowanego zada-

nia. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 2 

 Skarbnik przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w 

budżecie na 2017 r. 

 Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 90.2017. 

 Starosta przedstawił akceptację rozliczenia dotacji udzielonych przez Powiat 

Międzyrzecki. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Skarbnik przedstawił umowę o pomocy finansowej z Gminą Trzciel w sprawie 

przekazania przez Gminę 100 tys. zł na przebudowę drogi powiatowej w Panowicach. 

 Zarząd przyjął projekt umowy i wyraził zgodę na jej podpisanie. 

 Skarbnik przedstawił projekt umowy o udzielenie dotacji z Komendą Woje-

wódzką Państwowej Straży Pożarnej w sprawie przekazania 3000 zł z przeznaczeniem 

na pokrycie części bieżących kosztów funkcjonowania Komendy Powiatowej Pań-
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stwowej Straży Pożarnej w Międzyrzeczu. Wskazane środki zostały przeznaczone na 

nagrody dla wyróżniających się funkcjonariuszy. 

 Zarząd przyjął projekt umowy i wyraził zgodę na jej podpisanie. 

Ad. 3 

 Starosta przedstawił odpowiedź Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Międzyrzeczu na zalecenia wskazane w sprawozdaniu z przeprowa-

dzonego audytu. 

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 4 

 Starosta przedstawił wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mię-

dzyrzeczu w sprawie zatwierdzenia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Ośrod-

ka Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie. Regulamin został zaakceptowany przez 

Wydział Polityki Społecznej Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. Przedstawił projekt 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Po-

wiatowego Ośrodka Wsparcia „Razem raźniej” w Skwierzynie. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 

91.2017. 

Ad. 5 

 Starosta przedstawił dwa wnioski Powiatu Nowotomyskiego w sprawie zaopi-

niowania pozbawienia odcinka drogi kategorii drogi powiatowej. Obie wnioskowane 

drogi znajdują się w miejscowości Lwówek. Przedstawił dwa projekty uchwał Zarzą-

du Powiatu w sprawie wydania opinii o pozbawieniu odcinka drogi kategorii drogi 

powiatowej. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wnioski i jednogłośnie podjął uchwały Nr 

92.2017 i 93.2017. 

 Starosta przedstawił wniosek Wójta Gminy Przytoczna w sprawie zaopiniowa-

nia zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. Sprawa dotyczy drogi w Chełmsku. 

Przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wydania opinii o zaliczeniu 

drogi do kategorii dróg gminnych. 
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 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 

94.2017. 

Ad. 6 

 Starosta przedstawił projekt ogłoszeń o wynikach przetargu na sprzedaż dzia-

łek w Trzcielu. Sprzedana została jedna z oferowanych działek. 

 Zarząd dokonał ogłoszenia wyników przetargów na sprzedaż działek w Trzcie-

lu. 

 Starosta przedstawił wniosek Gminy Międzyrzecz w sprawie wyrażenia zgody 

na dysponowanie przez Gminę nieruchomością na cele budowlane. Wniosek dotyczy 

budynku Gimnazjum Nr 1 przy ulicy Staszica. Budynek jest współwłasnością Powia-

tu. Gmina zamierza zaadaptować trzy pomieszczenia magazynowe na bibliotekę. 

Przedstawił projekt pisma wyrażającego zgodę na dysponowanie wskazaną nierucho-

mością na cele budowlane. 

 Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek i wystosował przedstawione pismo. 

 Starosta przedstawił pismo Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Rokitnie Nr 

38 w sprawie wypowiedzenia się, co do wniosku o wyrażenie zgody na przeprowa-

dzenie przez teren znajdujący się w trwałym zarządzie Domu przyłącza wodno - kana-

lizacyjnego sąsiedniej działki. Na działce, przez, którą miałyby przebiegać instalacje 

znajduje się teren rekreacyjny mieszkańców Domu. W przyszłości planuje się zmianę 

przeznaczenia terenu a powstanie wnioskowanego przyłącza może utrudnić jego zago-

spodarowanie w inny sposób. Pan Dariusz Orzeszko powiedział, że przy wszelkich 

awariach teren Domu będzie musiał zostać rozkopany. Starosta zauważył, że plano-

wane przyłącze może zostać poprowadzone w pasie drogowym i nie musi zostać po-

prowadzone przez teren DPS. 

 Zarząd nie wyraził zgody na wykonanie przyłącza sieci wodno – kanalizacyj-

nej przez teren DPS w Rokitnie Nr 38. 

Ad. 7 

 Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności Związku Powiatów Polskich 

wraz z wnioskiem o rozważenie możliwości wstąpienia przez Powiat Międzyrzecki do 

stowarzyszenia. 
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 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 Starosta poinformował o publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Lubuskiego uchwały Rady Powiatu Międzyrzeckiego w sprawie zasad udzielania sty-

pendiów dla uczniów publicznych szkół ponadgimnazjalnych znajdujących się na te-

renie powiatu międzyrzeckiego.  

 Zarząd zapoznał się z przedstawioną informacją. 

Ad. 8 

 Zarząd przyjął i podpisał protokół Nr 110.2017 z dnia 11 lipca 2017 r. 

Ad. 9 [wolne wnioski] 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 Termin następnego posiedzenia ustalono na 11 sierpnia 2017 r. o godz. 1330 w 

Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. 

 

 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ............................................ 

2. ............................................ 

3. ............................................ 

4. ............................................ 

5. ............................................ 

 

Protokołował: Łukasz Ruta 


